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Actanüm . 271. — A  les 19 hores del dia 3 
d’agost del 1936 es veuneix el Conseil Administra- 
tiu de la Mutual Mèdica en sessió extraordinària 
i amb assi stenda dels companys Drs. Nart, Cal- 
vet, Sauret, Marques, Peli, Marti, Dargallo i Lio- 
veraSi

Presideix el Dr. Nart i actua de Secretari el 
Dr. Calvet.

Ilan excusât la seva no assistència els Drs. Ro- 
cha, Pedrals i Sanchiz i coni que la convocatòria 
s'ha cursat sense la deguda anticipació, podeh con- 
siderar-se excusais els consellers forans Drs. Farré, 
Mercader i Bataller.

El Président exposa els motius d’aquesta sessió 
extraordinària, que sóli els següents:

Amb motiu dels fets actuals, el Casal del Met- 
ge fou incantai per la cèllula d’incautació de les 
Milicies Antifeixistes i intervingùt pel Comité Sa
nitari daquestes Milicies, i havent estât nomenat 
1111 Comité Control per a assumir les funcions exe
cutives, aquest, en constituir-se, ha nomenat dos 
interventors per a actuar dins el Conseil de la 
Mutual, que sóli els companys Dr. Francese Rér- 
gós i Ribalta i Dr. Modest Garcia i Gonzalo, se
rons comuniquen en un ofìci rebut avui mateix, al 
qual dona lectura.

Seguidament presenta als companys de Conseil 
el Dr. Bergós que assisteix coni a Delegai Inter- 
ventor, i excusa l’assistència del Dr. Garcia que
110 ha pogut èsser présent en aquest acte per a fers 
professionals.

El Dr. Bergós saluda els companys de Conseil 
i din que ve a collaborai* amb tots ells per tal que 
el funcionament de la Mutual 110 solreixi cap in- 
terrupció i per a aportar-hi totes aquelles inicia- 
tives que cregui que puguin èsser un millorament. 
Seguidament explica que, segons l’han informât el 
Dr. Nart i el Dr. Calvet, de moment la Mutual 
no té altre problema de resolució peremptòria que 
1 liabilitació d efectiu suficient per a satisfer els 
subsidis i pensions corresponents al mes de juliol 
i anteriors que no s’havien presentai a liquidar, 
que ascendeixen a unes 69.000 pessetes, de les 
quals Ili ha en caixa solament unes t3.000 i unes 
18.000 en comptes corrents bancaris, ja que des 
del dia 18 de juliol no s’ha pogut fer cap còbra- 
nicnt. Cren que no hi haurà cap dificultat en po- 
der obtenir autorització de la Generalitat per a re
tirar els ròssecs dels Bancs, però que hauria de 
buscar-se una forma d’obtenir de la Generalitat 
Ics 38.000 pessetes, que falien per a poder liquidar 
totes les obligations.

El Dr. T.loveras diu que és evident que s’ha de 
procurar per tots els mitjans obtenir les quantitats 
necessàries per tal que als companys iiivàlids, a 
les viducs i als orfes 110 els manqui cl suficient per

a subvenir a les seves necessitats niés perenipto- 
ri es.

Coin que es té coneixement qtie el Dr. Cabré que 
ha estât nomenat Interventor General lia fet al
guna gestió, se li prega de presentar-se i ho fa 
acompanyat del Secretari del S i n d i c a t  Dr. Vila- 
dricli.

E l Dr. Cabré diu que eli s’ha preocupat de saber 
sobre qui havia recaigut el nomenament d’Interven
tor de la Generalitat, però sembla que encara no 
ha estât designai; de totes maneres, creu que una 
rcpresentació del Conseil podria visitar el senyor 
Francese X. Casais, el qual segurament ens podria 
donar una orientado.

S ’acorda que visitin al senyor Casais el Prési
dent, Secretari, Tresorer i Interventor, per tal de 
gestionar rautorització per a retirar els ròssecs 
dels comptes corrents bancaris i 1111 mitjà per a 
poder habilitar una quantitat suficient per a aten
dré tots els pagamente. De moment, s’acorda que 
amb Tefectiu que hi lia en Caixa es paguin els in- 
vàlids que es presentili demà que és el primer dia 
dels assenyalats pel pagament.

I sense cap més assumpte a tractar, s’aixeca la 
sessió a les 20 hores i 15  minuts del mateix dia 
de comencada.

Acta núm 272 .— A  les 19 hores i 30 minuts 
del dia 12 d’agost del 1936 es reuneix el Conseil 
Administratiu de la Mutual Mèdica en sessió or
dinària de segona convocatòria i amb assistència 
dels companys Consellers Drs. Nart, Calvet, Sali
rei, Marques, Rocha, Martí, Dargallo, Bataller i 
Codina.

Han excusât la seva no assistència els Drs. Mer
cader i Peli.

Presideix el Dr. Nart i actua de Secretari el 
Dr. Calvet.

Oberta la sessió es procedcix a donar lectura 5 
aprovar sense esmeries les actes de les sessions 
ordinària i extraordinària anteriors.

S ’cxaminen Ics soHicituds prescntades i s’acor
da demanar informe facilitatili complementari per
a les següents :

Níun. 16331 presentada al Grup I d’Invalidcsa 
pel Dr. Jaunie Felius i Riera. Informe pel Doc
tor Alfred Canal i Comas.

Núm. 16336 presentada al Grup I d’Tnvalidesa 
pel Dr. Manuel Espada i Sànchez-Barbudo. In
forme pel Dr. Joan Cuatrecasas i Animi.

Núm. 16340 presentada al Grup I d’Invalidesa 
pel Dr. Bonaventura Pujol i Font. Informe pel 
Dr. Josep Calicó i Maleras.

Núm. 16341 presentada al Grup I d’Invalidesa


